
Zápis z jednán í komise pro regeneraci panelového sídliště Šipší 

ze dne 21.ledna 2004 

 

Místo a čas jednání: malá zasedací místnost MÚ Kutná Hora, v 16.00 hodin 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Omluven: Ing.Jirásek 

 

 

Program: 

- prezence 

- příspěvek pana místostarosty p.Dvořáka 

- různé 

- závěr 

 

 

Kontrola prezence: 

 Byla  provedena prezence, na základě zjištěné skutečnosti,že je na 

dnešním jednání velmi malá účast,přítomni se dohodli , že bude 

svoláno nové jednání. Termín jednání dohodne pí Hnátková 

s předsedou komise panem Ing.Jiráskem,pozvánky zajistí pí Děkanovská 

Příspěvek pana místostarosty Dvořáka: 

 Pan místostarosta Dvořák se zúčastnil  jednání komise , podal informace  

o níže  uvedených akcích 

 Generel dopravy – zadáno,ZM odsouhlasilo finanční prostředky 

začátkem  druhého čtvrtletí bude hotovo 

 JUDr.Stálichová – pozemek č.2168 Benešova/Lučanská – Rada města   

souhlasila se stavebními  úpravami budov na pozemku č.2168/6, který 

je v nájmu JUDr.Stálichové – pan MST .Dvořák se tohoto jednání v RM 

nezúčastnil, RM dala souhlas i když vyjádření komisí RM bylo 

nesouhlasné (Ing.arch.Kremla vyslovil připomínku k této záležitosti – 

mělo proběhnout jednání mezi oddělením rozvoje a investic a pani 

JUDr.Stálichovou ) 

 Strategický  plán rozvoje  města – rozbory , analýzy –vytvořeny tři  

subkomise, v případě zájmu  by  mohl jeden člen naši komise být  

členem těchto komisí ( zaměření  činností  na: infrastrukturu + rezidenční  

bydlení,turistic.průmysl a rozvoj  zaměstnanosti) 

 Pan MST se zaujímal ,kdo  obdržel a podepsal  vyjádření ke kácení 350 

stromů – kolem Vrchlice , stížnost pana Hartmana 

Různé: 

 Pan Nováček měl níže uvedené připomínky: 

 Lípy  u Kauflandu 

 Výkaly  na chodnících -  Liga  na ochranu zvířat – nespolupracuje 

 Pan Nováček – chodník u restaurace Opra – (u pošty – Masarykova) 

 Úkol pro pana Hlavatého – zajistit vlastníka , kdo to má na starosti 

 

 



 Ing.arch.Kremla – parkování  na sídlišti – bude  jednání v pondělí 

 Prostor U Mamuta   - technické oddělení  mělo  za úkol z Rady města – 

vyčistit plochu U Mamuta před  náletovými  dřevinami ,vyčistěný  

prostor  má sloužit  dočasdně  jako prostor  pro parkování. 

 Dle sdělení pana Hlavatého  - úkol je splněn 

 Pan Nováček – chodník u restaurace Opra – (u pošty – Masarykova) 

 Úkol pro pana Hlavatého – zajistit vlastníka , kdo to má na starosti 

 

 

 

 

 

Příští jednání  se  koná 

dne 16.února 2004 v 16.00 hodin 

v malé zasedací  místnosti  MÚ  - Vlašský dvůr  , I.patro  , dveře  č.8 

 

 

 

Na příští jednání pozvat pana MST Dvořáka – zajistí pí Hnátková 

 

 

 

Zápis ověřil e-mailem: Eva Hnátková 

Zapsala: Alena Děkanovská 


